
Zápis ze 7. setkání žákovského parlamentu 4. 6. 2014 

 

Program:  1. Výběr výletu žákovského parlamentu 

                   3. Seznámení s akcemi do konce školního roku 

                   2. Dotazy členů parlamentu 

 

 

Ad 1. Paní ředitelka seznámila členy parlamentu s možnostmi výletů žákovského parlamentu. 

Parlament si vybral výlet do Prahy – Petřín + vyjížďka lodí. Paní ředitelka výlet zajistí. 

Ad 2. Paní ředitelka seznámila členy parlamentu s termíny akcí do konce školního roku. 

Ad 3. Členové parlamentu vznesli dotaz, zda by nemohla být Akademie opět v tělocvičně a 

ne na Areálu. Paní ředitelka vysvětlila, že pan starosta si přeje větší zviditelňování školy na 

veřejnosti, že zkusíme Areál a pak si řekneme, jak se nám to líbilo. 

 

 

Přítomni:  Ondřej Walz 

                       Tomáš Pěnkava 

                       Jakub Vrbka 

                       Anežka Jochmanová 

                      Ondřej Vrbka 

                      Martin Plaček 

                       Viktorie Burianová 

                       Aneta Lingrová  

 

         

 


